
Protokół Nr  VII/2015 
 

sesji Rady Gminy Skrwilno odbytej w dniu 14 maja 2015 roku w Urzędzie Gminy 
 w Skrwilnie.  

 
Sesję otworzył o godz. 1000 Przewodniczący Rady Gminy Robert Celebucki, który 

przywitał radnych i zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził, że na 15 
radnych obecnych jest 14 radnych, wobec tego rada może podejmować prawomocne uchwały.  
Nieobecny jest radny Tomasz Medorowski 
Obecność radnych i zaproszonych gości przedstawiają załączone do protokołu listy 
obecności. 
Następnie rada w obecności 14 radnych przyjęła jednogłośnie protokół z poprzedniej sesji 
oraz nie wprowadziła żadnych uwag do porządku obrad, który przedstawiał się następująco: 
1. Sprawy organizacyjne 

            a) otwarcie, 

            b) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji, 

            c) przyjęcie porządku obrad. 

2. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu za 2014 rok i podjęcie  

   uchwały w sprawie absolutorium. 

            a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu za 2013 r.  

            b) przedstawienie opinii RIO o sprawozdaniu, 

            c) przedstawienie wniosku komisji rewizyjnej, 

            d) przedstawienie opinii RIO o wniosku komisji rewizyjnej  

            e) dyskusja nad sprawozdaniem, 

      f) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzania sprawozdania finansowego  

        wraz   ze  sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Skrwilno za 2013       

 rok. 

      g) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium, 

3. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu  gminy na 2014 r 

4. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2014r. oraz 

informacja o potrzebach gminy w zakresie pomocy społecznej w 2014 r. 

5. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie 

gminy oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków.  

 7. Wolne wnioski i zapytania. 

8. Sprawozdanie wójta z działalności między sesjami. 

9. Zakończenie obrad.  



 

Ad.1  

Sprawy organizacyjne zostały już omówione. 

Ad.2.  
Skarbnik Gminy, Pani Mirosława Sobiech przedstawiła sprawozdanie finansowe wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za 2014 r. oraz informację o stanie mienia 
jednostki samorządu terytorialnego. Następnie odczytała uchwałę Nr 3/S/2015 Składu 
Orzekającego Nr 8 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 30 marca 2015 r. 
w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Skrwilno sprawozdaniu z 
wykonania budżetu Gminy Skrwilno za 2014 r. oraz informacji o stanie mienia Gminy.  
 Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Małgorzata Ostrowska przedstawiła uchwałę Komisji 
Rewizyjnej w sprawie wniosku o udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Skrwilno. 
Przewodniczący Rady Gminy odczytał uchwałę Nr 4/Kr/2015 Składu Orzekającego Nr 8 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 5 maja 2015 r. w sprawie wyrażenia 
opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Skrwilno w sprawie udzielenia 
absolutorium Wójtowi Gminy Skrwilno za 2014 r. Przedstawione powyżej dokumenty 
stanowią załączniki do niniejszego protokołu. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad 
przedłożonym sprawozdaniem.   
W dyskusji nikt nie zabrał głosu. Następnie przewodniczący odczytał projekt uchwały w 
sprawie zatwierdzania sprawozdania finansowego  wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu Gminy Skrwilno za rok 2014 . Rada w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr VII/41/15 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Skrwilno za 2014 r. Uchwała stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu. Następnie odczytał projekt  uchwały w sprawie udzielenia 
absolutorium Wójtowi Gminy Skrwilno. Rada Gminy w obecności 14 radnych jednogłośnie 
podjęła uchwałę Nr VII/42/15 w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Skrwilno. 
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Wójt podziękował wszystkim radnym 
za udzielone absolutorium. Powiedział, że jest to zasługa całej rady i pracowników urzędu. 
Ad.3 

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie budżetu Gminy na 2015 rok. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 14 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr VII/43/15 zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu Gminy na 2015 rok, która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.4   i Ad. 5 . 



Pani Edyta Tyburska – pracownik GOPS, w imieniu Kierownika GOPS złożyła sprawozdanie 

z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2014 r. wraz z informacją o 

potrzebach Gminy w zakresie pomocy społecznej oraz dokonała oceny zasobów tej pomocy.  

Przedstawione dokumenty stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Ad.6. 

Wójt przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały, którą zmieniamy ze względu na drobne 

nieścisłości. Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Rada w obecności 14 radnych 

jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VII/44/15 w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych na terenie gminy oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 7. 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał wniosek sołtysów o podwyższenie ryczałtu dla 

sołtysów , w związku ze zwiększeniem ich obowiązków. Przewodniczący poinformował, że 

wnioskiem tym zajmie się rada na posiedzeniach komisji. 

Sekretarz Gminy Pan Janusz Szmytkowski poinformował, że Wójt naszej  Gminy Pan 

Dariusz Kolczyński została Wójtem Eko.  

Biorąca udział w uroczystościach wręczenia nagrody Pani Mirosława Sobiech –Skarbnik 

Gminy opowiedziała szczegóły uroczystości podczas której ogłoszono wyniki wójta roku i 

Wójta EKO. 

Wójt powiedział, że ta statuetka jest wspólną nagrodą , całej gminy. W dołączonym do 

statuetki dyplomie napisano, że nagrodę otrzymałem za stworzenie efektywnego, gminnego 

systemu selektywnej zbiórki odpadów oraz działalność na rzecz edukacji  

 ekologicznej. Ten zrównoważony rozwój nie byłby możliwy bez udziału wszystkich 

mieszkańców gminy. Wyprzedziliśmy nawet wdrażanie tego systemu selektywnej zbiórki 

odpadów naszymi działaniami już w 2007 r. i 2008 r. dla mnie to była podwójna satysfakcja, 

że dostrzeżono nasze działania, które są śledzone na naszej stronie internetowej i to że 

mogłem się znaleźć w grupie wyróżnionych z całego kraju. Wszystkim bardzo dziękuję. 

Ad.8. 

Wójt złożył informację z działalności między sesjami.  

W miesiącu kwietniu zgłosiliśmy do krajowego konkursu „Mój Rynek-Mój Produkt” naszych 

miejscowych producentów: Danutę i Krzysztofa Żbikowskich oraz pszczelarz Marka 

Murawskiego. W eliminacjach wojewódzkich Marek Murawski  Marka Murawskiego ze 

Skrwilna zdobył I miejsce i miody Pana Marka zostały wytypowane do tytułu „produktu 

krajowego”. Natomiast Państwo Żbikowscy II miejsce .W dniu 16 maja w Szkole Głównej 



Gospodarstwa Wiejskiego w Warszawie , pod patronatem Ministerstwa Rolnictwa odbyło się 

wręczenie nagród .  

Następnie wójt poinformował o trwających pracach nad projektami kluczowymi na najbliższe 

lata. W powiecie jest ich 15 w tym 5 naszej gminy. Weryfikacja będzie w Urzędzie 

Marszałkowskim. Nasze projekty to: 

-termomodernizacja urzędu i szkoły w Skrwilnie, 

- przebudowa  i remont przedszkola w Skrwilnie 

-termomodernizacja  świetlicy w Szustku i Skudzawach 

Mamy nadzieję , że uda nam się te projekty zrealizować. 

Dużym projektem, który jest przed nami to rozbudowa sieci wodociągowej w Okalewie, 

połączona z budową zbiornika retencyjnego w Skrwilnie. Konkurs będzie w I kwartale 2016r. 

Następnie  Wójt zaprosił na Gminny Dzień Dziecka w paku w dniu 29 maja o godz. 9-tej. 

oraz na turniej sołectw w dniu 11 lipca br. 

 

Ad.9 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący rady zamknął sesję. 

 

 

Protokolant       Przewodniczący Rady 

 

    Danuta Szymańska         Robert Celebucki 

 

 

 

 
 
 
 

 

 
 
 


